
Protokół Nr 6/12 
 

             z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno, odbytego dnia 
21.maja 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 
Posiedzenie trwało od godz. 10.15 do godz. 14. 
W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyło 3 członków komisji 
oraz pracownicy Urzędu Gminy (w części, w której były poruszane tematy, będące 
przedmiotem posiedzenia). 
 

Tematem posiedzenia były następujące zagadnienia: 
 

1.  Zakład Gospodarki Komunalnej (uruchomienie II pompy w studni głębinowej). 
      2. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gnojnie. 

3.  Wyjaśnienie dotyczące pracy szkół na terenie gminy w dniu 04.05.2012 r. 
 
 Ad.1) W odniesieniu do punktu pierwszego, dotyczącego gospodarki komunalnej, 
komisja ustaliła, co następuje: 
- studnia głębinowa nr 2 była ujęta w jednym projekcie i odebrana wraz                       
z wodociągiem w miejscowości Gorzakiew. Pompa do w./w. studni była zakupiona 
przez ZGK w późniejszym terminie. Odbioru pompy nie było, ponieważ nie pracuje 
naprzemiennie z pompą nr 1.  
Z wyjaśnień pana Dworaka wynika, że jest ona uruchamiana ręcznie w odpowiednich 
okresach  czasu i według jego stwierdzeń jest sprawna, i może być eksploatowana. 
W związku z tym komisja proponuje aby ZGK zakupił brakujące urządzenia sterujące, 
które umożliwią naprzemienne uruchamianie pomp. 
 
Ad.2) Pracownicy GOPS przygotowali dodatkową informację dotyczącą wydatków, 
którą przedstawią na najbliższej sesji Rady Gminy. 
 
Ad.3) Pani kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Szkół wyjaśniła problem nauki        
w szkołach dnia 4.maja 2012 roku. 
Stwierdziła m.in., że w tym dniu pracowała tylko jedna szkoła na terenie gminy, tj. 
Szkoła Podstawowa w Raczycach. 
Szkoła Podstawowa w Gnojnie oraz podległe filie nie wykorzystały dni wolnych          
w czasie dużych mrozów i dlatego dzień 04.maja br. był dla nich dniem wolnym od 
zajęć. Natomiast szkoła w Raczycach wykorzystała ten dzień i dlatego w szkole 
odbywały się zajęcia. Gmina nie poniosła żadnych dodatkowych kosztów z tego 
tytułu, ponieważ pracował tylko jeden kierowca i jeden autobus odwoził uczniów. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
 
Protokolant:                                                           Podpisy członków Komisji: 
B.Czarnecka                                                          1. /-/ Kazimierz Banasik 
                                                                               2. /-/ Jerzy Klamczyński 
                                                                               3. /-/ Władysław Strózik 
 


